

**Verslag** van de gecombineerde **Algemene Ledenvergadering** van de vereniging **Rijswijkse Golfclub** en de Algemene Vergadering van Certificaathouders van de B.V. Golfbaan Rijswijk, gehouden op 25 juni 2018 in het clubhuis van de Rijswijkse Golfclub, Delftweg 59 te Rijswijk.

---

**Bestuur:**

dhr. F.G (Folkert) Wijnstra	voorzitter
dhr. A.H.M. (Arthur) Bartels	secretaris
dhr. M.R. (Michel) Plug	lid
dhr. H.J. (Hendrik Jan) Rietveld	lid, vicevoorzitter

**Manager:**

dhr. B. (Bob) Knaap

**Afwezig met kennisgeving:**

dhr. P.H.J. (Patrick) Botermans	penningmeester
dhr. S.H.B. (Steeff) van Schaik	lid, baanzaken

**Verslag**

mw. G. (Giselle) van Wegberg - De Notulist (Voorhout)

**1. Opening**

De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen van harte welkom op deze vergadering en in het bijzonder het erelid de heer Eddy Jonkers Both, en de leden van verdiensten. Er is bericht van verhindering ontvangen van de bestuursleden Patrick Botermans en Steeff van Schaik, en van 20 andere leden.

De voorzitter staat stil bij het overlijden van de heren Marijn van Manen en Frans Meijs. De vergadering neemt een moment stilte in acht om hen te gedenken.

Aanwezig zijn: 44 leden-certificaathouders, 8 leden zonder certificaat, 1 ex-lid certificaathouder en 2 bedrijfsleden. Ook zijn er 2 machtigingen afgegeven. De agenda wordt vastgesteld.

**2. Notulen 20 november 2017 RGC/BV**

*Naar aanleiding van:*

Pagina 2, punt 4 – Mededelingen van het bestuur:

De heer Van Beek vraagt hoeveel niet-leden certificaathouders er in totaal zijn. De voorzitter antwoordt dat dit 199 personen betreft.

Tekstueel zijn er geen opmerkingen. De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld.

**3. Ingekomen stukken**

Er is een ingekomen stuk van de heer Dan Iverus betreffende de constructie van het clubhuis en de recente wateroverlast. Het bestuur heeft hierop reeds een schriftelijke reactie gegeven. Kort samengevat zijn/worden de weersomstandigheden in Nederland extremer en dit heeft ook gevolgen voor de gebouwen en de infrastructuur. Er is deskundig advies van een loodgieter ingewonnen om te bezien of er maatregelen genomen konden worden om de waterafvoer te verbeteren. Een aantal oplossingen is inmiddels al uitgevoerd en anderen worden op korte termijn uitgevoerd. De heer Iverus maakt zich zorgen over de verbinding tussen het terras en het pand waar volgens hem een afdichting hoort te zitten.

Spreker stelt dat dit met de oplevering van het pand in orde had moeten zijn en vraagt om hierover met de aannemer in gesprek te gaan. Het bestuur acht dat niet zinvol en heeft er vertrouwen in dat met de genomen maatregelen de problemen zijn opgelost.

Voorts is een mail ontvangen van mevrouw Saskia Brand met het voorstel om bij drukte op de baan een ballenspiraal te gaan gebruiken. In het verleden is dit gedurende de wintertijd wel gedaan. Nadeel van dit systeem is dat niet goed bekend is wie er in de baan zijn en de wachttijd groot kan zijn. Met zo'n 43000 rondes per jaar zijn wij een zeer druk bespeelde baan. De voorzitter wil de suggestie meegeven aan het platform dat is opgericht om mee te denken over de toekomst van de RGC. Hij zal daar later in de vergadering meer over vertellen.

#### **4. Mededelingen van het bestuur**

##### *Platform*

De voorzitter vertelt dat een platform is geformeerd dat als opdracht heeft meegekregen om na te denken over de toekomst van de RGC, de ontwikkeling van het ledenaantal en mogelijke verdienmodellen. In de laatste nieuwsflits is hierover al het een en ander gecommuniceerd. Het platform heeft drie werkgroepen samengesteld: de werkgroep Familie & Jeugd, de werkgroep Verdienmodellen in de toekomst en de werkgroep Commerciële activiteiten. Het platform is voornemens om tijdens de volgende ALV haar bevindingen en aanbevelingen te presenteren. Het bestuur en de leden wensen het platform veel succes de komende maanden.

##### *Ledenaantal*

De voorzitter vertelt dat er per mei 2018 676 certificaathouders zijn. De groei heeft zich gestabiliseerd. Het aantal bedrijfsleden is iets toegenomen, de kennismakingsleden zijn stabiel, de sponsorcontracten zijn iets teruggelopen en het aantal jeugd en studentleden is gedaald.

Op 30 juni a.s. wordt een open dag georganiseerd. De leden van de vereniging zijn de beste ambassadeurs voor het werven van nieuwe leden. De voorzitter doet een oproep om ideeën over ledenwerving kenbaar te maken bij het platform, zodat hiermee aan de slag kan worden gegaan.

De heer Van Beek brengt in dat eens moet worden nagedacht hoe de niet-leden certificaathouders meer bij de club betrokken kunnen worden. Dit is best een grote groep (199). Door hen bijvoorbeeld een introductietarief aan te bieden, houd je deze mensen bij de club betrokken en wellicht worden zij dan weer lid. De voorzitter zegt toe deze suggestie mee te geven aan het platform.

##### *Golfsportzaken*

Hendrik Jan Rietveld doet verslag namens de wedstrijdcommissie. In de weekenden worden de meeste wedstrijden gespeeld en dan is het soms lastig om een goede mix te vinden tussen wedstrijdspelers en recreanten. Besloten is nu dat als er in de middag een shotgun is, er in de ochtend een vrije shotgun voor recreanten is. Hierop zijn al veel positieve reacties gekomen. Soms worden wedstrijden overtekend, vaak werden er dan, om mensen tegemoet te komen, plaatsen ingevuld in de zgn. buffer. Hetgeen leidde tot opstoppingen in de baan. Nu geldt vol is vol. Mochten er wedstrijden populair zijn is er altijd overleg mogelijk om deze het volgende seizoen uit te breiden.

De jeugdcommissie is druk bezig met het aanpassen/vereenvoudigen van het jeugdbeleidsplan. Het aantal jeugdleden loopt helaas terug. Er zijn twee jeugdteams die - niet onverdienstelijk - jeugdcompetitie spelen. De jeugd die wij nu nog hebben is meer actief dan voorheen. Zo heeft een aantal jeugdleden meegespeeld in combi-wedstrijden en vossenjacht.

De NGF-competitie voor de andere teams is gespeeld. De competitiecoördinator Ruud de Jong heeft zich ingespannen om alle teams op volle sterkte te brengen. In de 27-holes competitie zijn twee heren teams gestart in de 5<sup>e</sup> klasse. Na overleg met de NGF is een team bij aanvang gepromoveerd naar de 4<sup>e</sup> klasse. Het zondagsteam speelt 1<sup>e</sup> klasse en heeft de competitie afgesloten met een 3<sup>e</sup> plaats. Voorts zijn vier teams op de 2<sup>e</sup> plaats geëindigd. De dames senioren 1 zijn gepromoveerd naar de hoofdklasse. De heren senioren 1 18-hole competitie zijn wederom landskampioen geworden, na kampioenschap in 2016 en tweede plaats in 2017. Zij krijgen namens het bestuur bloemen overhandigd en applaus van de aanwezigen. De captain bedankt het bestuur voor de ondersteuning en het verzorgen van de goede faciliteiten en hij complimenteert zijn team voor de inzet en het behaalde resultaat. Hij memoreert het overleden teamlid Marijn van Manen die door iedereen zeer wordt gemist.

De heer Eddy Jonkers Both zou graag willen dat het mogelijk wordt om kort van tevoren in te schrijven voor een wedstrijd, zoals dat bij andere golfclubs gebruikelijk is, in plaats van een week van tevoren zoals dat bij de RGC het geval is. De voorzitter zal deze suggestie ook meegeven aan het platform.

#### *Baanzaken*

Arthur Bartels vertelt dat de baancommissie dit jaar is versterkt met de komst van Hans Blokpoel, Leo van der Voort en Arie Sterkenburg. Monique Cupido is uitgetreden, gezocht wordt nog naar een vervanger/ster.

Op 7 juni heeft de baancommissie samen met Bob Knaap en de green keeper de baan geschouwd. Aan de hand van een prioriteitstelling en de kosten wordt een plan van aanpak opgesteld met firma De Ridder. De leden kunnen hierop een reactie geven.

Dit jaar zijn de vernieuwde tees bij de holes 2, 5, 13 en 17 in gebruik genomen. Nieuw is dat de startlijsten worden gepubliceerd op het besloten deel van de website, zodat voor iedereen inzichtelijk is wie er speelt. Het idee is dat het zodoende eenvoudiger is om aan te sluiten bij een flight waardoor de baanbezetting verbetert en het clubgevoel wordt vergroot. In de weekenden zijn de speelmogelijkheden verruimd door in de middag over te gaan op 4-bal. Wel is het verzoek aan de leden om een goed speeltempo aan te houden, zodat alle spelers goed door de baan heen kunnen komen. Mevrouw Mirli Smit voorziet dat er een probleem met de doorstroom in de baan zal ontstaan als er geen maximum handicap aan de 4-bal wordt gekoppeld. Het bestuur wil graag testen hoe het gaat. Als er problemen ontstaan met de doorstroming zal hiervoor een oplossing worden bedacht.

De damesochtend is met een half uur ingekort vanwege een verminderde belangstelling. Het is sinds kort mogelijk om ongebruikte starttijden van de businessclubleden te boeken. Dit kan een dag van tevoren.

Voorts heeft de NGF de baan opnieuw beoordeeld. Naar verwachting zal de nieuwe rating binnenkort bekend worden gemaakt. Ook de oranje tees zijn beoordeeld en naar verwachting wordt hiervoor binnen vier weken een rating afgegeven. (Antwoord op vraag mevrouw Marijke Dekker).

Er wordt een test gedaan met ander, hoekig bunkerzand bij de bunker van hole 9 en de linker bunker van hole 10. De bunkers zijn een zwakke plek in de baan, want deze lopen snel vol bij heftige regenbuien. De baancommissie hoopt dat met het gebruik van ander zand de problemen zullen verminderen. De heer Wim van Stralen merkt op dat de eerste fairway bunker links op hole 3 helemaal verwilderd is. Hier komt een oplossing voor.

De pinposities worden aangegeven met kleine vlaggetjes, maar deze verschuiven nogal eens. Aan de greenkeepers is gevraagd om hier alert op te zijn. Mevrouw Caroline van der Sluys doet de suggestie om – net zoals op andere golfbanen – gebruik te maken van voor-midden-achter vlaggen. Hiermee wordt voorkomen dat vlaggen verschuiven. De heer Willem Zelisse brengt het idee in om de greens te verdelen in a t/m f en de pins op vaste posities te plaatsen. Bob Knaap geeft aan dat de greenkeepers graag de huidige werkwijze willen handhaven. Hij zegt toe met de baancommissie te bespreken of tot een betere oplossing kan worden gekomen.

Naar aanleiding van een vraag van mevrouw Hetty Verboom. De rough wordt twee keer per week gemaaid en iets korter gehouden dan voorgaande jaren. Eens in de week wordt de strook langs de fairways extra gemaaid om te voorkomen dat er na het weekend een soort drempel ontstaat tussen de fairway en de rough.

De heer Cok Huijsdens merkt op dat de robotmaaier het spel kan beïnvloeden. De golfregels voorzien hierin: outside agency.

#### **5. Jaarrekening 2017 RGC**

De voorzitter geeft namens de penningmeester een toelichting op de Jaarrekening 2017 van de RGC. Het boekjaar 2017 is afgesloten met een positief resultaat van € 12.000 (begroot was € 7.600).

De Jaarrekening 2017 RGC geeft geen aanleiding tot vragen. De accountant heeft een samenstellingsverklaring afgegeven.

De kascommissie bestaande uit de heren Roel Jense en Bert Wolting hebben de jaarstukken gecontroleerd en besproken met de penningmeester. De kascommissie is van mening dat er geen aanleiding bestaat om melding te maken van bijzondere feiten en omstandigheden met betrekking tot de door het bestuur overlegde stukken.

De voorzitter vraagt de vergadering om de Jaarrekening 2017 van de RGC goed te keuren. De vergadering stemt hiermee in.

#### **6. Jaarrekening 2017 BV**

De voorzitter geeft namens de penningmeester een toelichting op de Jaarrekening 2017 van de BV. Het jaar wordt afgesloten met een bescheiden positief resultaat van € 1.000 (begroot was € 16.000). De inkomsten uit de green fees, het baanverhuur en het speelrecht zijn lager uitgekomen dan begroot. De inkomsten uit sponsoring en businessclubleden zijn hoger dan begroot. De onderhoudskosten voor de baan zijn iets lager uitgekomen ondanks de extra kosten die de essentakziekte met zich meebracht. De erfpacht blijft onverminderd hoog ondanks herhaald overleg met de gemeente om dit neerwaarts bij te stellen. Het contract loopt tot 2023. De Jaarrekening 2017 BV geeft geen aanleiding tot vragen.

De voorzitter vraagt om de Jaarrekening 2017 van de BV goed te keuren. De vergadering stemt hiermee in.

## **7. Décharge bestuur**

De voorzitter vraagt de vergadering om aan het bestuur décharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid over 2017. De vergadering gaat hiermee akkoord.

## **8. Benoeming Bestuurslid**

Het bestuur stelt voor de termijn van de heer A.H.M. Bartels in de functie van secretaris eenmalig te verlengen voor de periode van een halfjaar. De beoogde opvolger is mevrouw G.M. Wesselingh-Schroots. Zij is pas vanaf november 2018 beschikbaar wegens haar huidige werkzaamheden in de wedstrijdcommissie. De vergadering stemt in met het voorstel.

## **9a. Benoeming Kascommissie**

Het bestuur stelt voor om de heren R. Jense en A. Wolting te herbenoemen voor een periode van één jaar. De vergadering stemt hiermee in.

## **9b. Benoeming Commissie van Beroep RGC**

Het bestuur stelt voor om mevrouw A.J. van den Hoek en de heren R. Jense en A.Q. Blomaard te herbenoemen voor de periode van één jaar. De vergadering stemt hiermee in.

## **10. Rondvraag**

De heer Eddy Jonkers Both brengt in dat de bomen links op hole 5 erg breed worden waardoor de mogelijkheid om de green te bereiken wordt beperkt. Hij vraagt of hier iets aan gedaan kan worden. Bob Knaap neemt dit mee.

De heer Chris van Ede brengt namens de heer Kees Frakking de vraag in of het mogelijk is om meer paden aan te leggen zodat de handicarts ook in de winter gebruikt kunnen worden. De voorzitter geeft aan dat het bestuur deze optie serieus in overweging neemt.

## **11. Sluiting**

De voorzitter sluit om 21.30 uur de vergadering onder dankzegging aan de aanwezigen.